
 
 

 

Hierbij een tweetal vragen met betrekking tot agendapunt 9: Zienswijze Jaarrekening 
2023 en Ontwerpbegroting 2025 Avalex. 
 
Vraag 1: De prijzen van oud papier en karton prijzen nog steeds en er lijkt vooralsnog 
geen einde aan te komen. Ook in Rijswijk brengen de inwoners veel karton en papier 
naar de papierbakken. 
Beter voor Rijswijk heeft de volgende vraag: 

• Hoeveel karton en papier is er in 2023 ingezameld? 
• Valt hier over de afgelopen jaren een toename waar te nemen? 
• De oud-papierprijzen stijgen nog steeds. 

 
Op welke wijze vloeien  de opbrengsten na aftrek van de handlingskosten kosten terug in 
de gemeentekas? 

• Om hoeveel geld gaat dit dan? 

 
Vraag 2: Het afgelopen jaar zijn de bakken voor plastic afval die waren uitgezet weer 
opgehaald en opgeslagen op het grondgebied van onze buurgemeente. 
Beter voor Rijswijk heeft de volgende vraag: 

• Hebben deze ongebruikte bakken al een nieuwe bestemming gekregen? 
• Zo nee, welke kosten heeft u gemaakt en nog moet maken zolang deze staan 

opgeslagen? 

 
 
Met vriendelijke groet 
Ger Kruger 
fractievoorzitter Beter voor Rijswijk 
 


